

## 北美洲地區宣教機構介紹與代禱

\*\*\*\*\*

青年使命團 Youth With A Mission (YWAM) —Dean Sherman 迪恩舒曼牧師

簡要介紹: 10/11/2020

Dean Sherman牧師是YWAM(Youth With A Mission)的資深教師，也是生命河靈糧堂的老朋友。他在YWAM已服事超過50年，從1967年加入YWAM，先後參與建立了YWAM在澳大利亞、紐西蘭、新幾內亞、東加及斐濟的事工，並曾任YWAM的萬國大學基督學院教務長多年，該校在全球一百多個國家都設有訓練學校及課程。多年來他先知性的教導廣受歡迎，常被邀請為YWAM各處的學校及其他各地教會和特會中的講員，常年在世界各地教導，足跡遍及美國的49州及40個不同的國家。他不但傳講神的話語，在「關係」(Relationship) 及「屬靈爭戰」(Spiritual Warfare)方面的教導，是大家都最熟悉也是極受歡迎的課程。這些年來，他曾在本堂開過多次課程，他的多本著作也已翻譯成數種語言。多年前，他經歷了心臟及膽囊等三次手術，略微休養後繼續在夏威夷萬國大學本校及南、北美洲，亞洲、非洲教導服事。2019年3月又接受一個治療心房纖維化及震顫的心臟手術，感謝神保守他恢復的過程。目前他繼續在澳大利亞，華盛頓，俄勒岡州，德克薩斯州等地的YWAM培訓學校任教。並透過網路對南非、墨西哥、澳大利亞和美國部分地區的基督教女青年會領袖和教會牧師提供諮詢與協助。

Pastor Dean Sherman is a senior teacher of YWAM (Youth With A Mission) and an old friend of ROLCC. He has served in YWAM for more than 50 years. Since joining YWAM in 1967, he has participated in the establishment of YWAM's ministries in Australia, New Zealand, New Guinea, Tonga and Fiji. He has also served as the Dean of YWAM's Christian College of Universal University for many years, the school has established training schools and courses in more than 100 countries around the world. Over the years, his prophetic teaching has been very popular. He is often invited to be a lecturer in schools and other churches and conferences in YWAM. He has been teaching all over the world all year round, covering 49 states and 40 different countries in the United States. Not only did he preach the word of God, his teachings on "Relationship" and "Spiritual Warfare" were the most familiar and extremely popular courses for everyone. Over the years, he has taught many courses in this class, and many of his books have been translated into several languages. Many years ago, he underwent three

operations including heart and gallbladder, and after a little recuperation, he continued to teach and serve at the University of Hawaii, South and North America, Asia and Africa. In March 2019, he underwent another heart surgery to treat atrial fibrosis and tremor. Thank God for keeping him in the recovery process. He continues to teach at YWAM training schools in Australia, Washington, Oregon, Texas and other places. He also provides consultation and assistance to YWCA leaders and church pastors in South Africa, Mexico, Australia and parts of the United States through the Internet.

代禱事項：10/11/2020

1. 請為 Dean Sherman 牧師與 Michelle 師母的身體健康代禱，求神保守恩待，在完善的防疫措施下，他們健康平安。
2. 請為 Dean Sherman 牧師的教導及服事代禱，他計劃的重要網絡研討會將進入亞洲的一個大型教堂教導屬靈爭戰，求神保守他被聖靈充滿，並賜給他體力、靈力與智慧，他傳講神的話語大有果效。

\*\*\*\*\*

## 神州傳播協會 China Soul Foundation

簡要介紹: 08/30/2020

生命河靈糧堂自 2008 年開始支持「神州傳播協會」的宣教事工，該事工是遠志明牧師及四位弟兄，在 1998 年底所創辦的一個傳媒機構，根據遠牧師的「神州懺悔錄」的「神州」而定名，2000-2001 年陸續製作電視系列「神州」、福音精華版、英文版、和福音佈道等電視系列，2003 年的大型電視片「十字架」出版更為轟動，並譯成了 20 種不同的語言。又先後集合了遠牧師及其他多位牧者出版了數十種佈道、培靈系列等福音產品，更深入的傳揚福音的真理。2008 年底在灣區舉辦特會，分享神在大陸的作為，為十三億在太平洋彼岸居住在兩岸三地的中國同胞的靈魂呼求。2011 年完成了另一部以海外華人基督徒及以教會復興為主題的大型紀錄片「彼岸」，見證了神在海外華人中的工作。2012 年及 2014 年他們先後在澳洲雪梨舉辦佈道會，激勵起澳洲各地的華人愛主及合一的心。2016 年又製作了「宣教士 Missionary」，這部三集歷史專題片內容講述來華宣教士的動人故事。影片「宣教士」完成後，他們開始了一個新項目「耶穌頌」，內容是將耶穌豐豐滿滿、有血有肉的生命一點點掰開，以展現祂豐滿的恩典、真理和榮光。「神州傳播協會」的異像與使命是以耶穌基督為中心，以廣傳福音為宗旨，以現代傳媒為工具，以大視野、高水準的作品為宿求，以期深刻影響人心，喚醒靈魂。

ROLCC has supported the missionary ministry of the "China Soul Foundation" since 2008. The ministry is a media organization created by Pastor Yuan and four brothers at the end of 1998. The ministry was named after Pastor Yuan's "Shenzhou Repentance", "Shenzhou" is China. From 2000 to 2001, the TV series "Shenzhou", the essence of the gospel, the English version, and the gospel evangelism were successively produced. In 2003, the large-scale TV series "Cross" was published and was even more sensational. Translated into 20 different languages. It also gathered and published dozens of sermons of Pastor Yuan and other pastors, spiritual training series and other gospel products to spread the truth of the gospel more deeply. At the end of 2008, a special conference was held in the Bay Area to share God's work on the mainland and appeal to the souls of the 1.3 billion Chinese living on the other side of the Pacific Ocean. In 2011, the ministry completed another large-scale documentary film "The Other Shore" with the theme of overseas Chinese Christians and church revival, witnessing God's work among overseas Chinese. In 2012 and 2014, they held evangelistic meetings in Sydney, Australia, inspiring Chinese people across Australia to love and unite with the Lord. In 2016, they produced "Missionary". This three-part historical feature film tells the touching stories of missionaries in China. After the completion of the film "Missionaries", they started a new project "Ode to Jesus" the content is to break up the plump and fleshy life of Jesus little by little to show his full grace, truth and glory. The vision and mission of the "China Soul Foundation" is centered on Jesus Christ, with the purpose of spreading the

gospel, using modern media as a tool, with a grand vision and superb works as aspirations, in order to profoundly influence people's hearts and awaken souls.

代禱事項： 08/30/2020

1. 請為神州傳播協會的新系列「耶穌頌」代禱，求神賜下充足的靈力，讓創作和製作過程被聖靈充滿，被聖靈引導。
2. 求神賜智慧和恩膏給牧者和賜合適的技術同工們，以神的心意來製作更有影響力的作品。

\*\*\*\*\*

## 守望事工團 The Sentinel Group

簡要介紹: 02/23/2021

George Otis Jr. 博士早年有機會進入很多個位於 10/40 之窗內的國家，因而明白福音與代禱、屬靈爭戰等密切的關係，於 1990 年創立了「守望事工團」，目的為幫助眾教會了解如何為末世全球宣教作有力的禱告，並幫助他們了解復興發生的先決條件。Otis 博士的守望事工團開始的前五年中，主要針對五十個國家之黑暗權勢的根源作深入的探討，使基督徒了解現代的屬靈戰場，並出版了「末日迷宮」一書。1995 年後，該事工團全力研究國家或社區所經歷的屬靈轉化，例如在教會界造成轟動的「轉化」DVD 系列內容真實記錄了富齊島、烏干達的復興、巴西轉化後的毒梟沒落等記實影片。在美國，他們的「轉化」DVD 使德州一所重刑犯監獄中的一千三百位犯人信主，監獄因此整個改觀。他們更激勵基督徒，在這末後的時代裡，基督徒們當以愛心和見證，喚醒這世界，以基督的愛來幫助更多的人得著永恆的生命。除了製作和出版見證全球轉化的記錄影片，他們近年也積極組織“轉化之旅”，帶領對社區轉化有負擔及渴慕復興來到的人，到經歷過轉化的地區考察，使他們知道如何預備自己，成為神合用的器皿。在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，他們更看到許多的機會，包括基督教聯合禱告會，三位一體廣播網絡（TBN）和各地的見證，製作成教學和記實影片計劃，以求在更多的地區帶下復興及轉化。

Dr. George Otis Jr. had the opportunity to enter many countries within the 10/40 window in his early years. He understood the close relationship between the gospel and intercession and spiritual warfare. In 1990, he founded "The Sentinel Group" with the purpose of Help the churches understand how to pray powerfully for global missions in the last days and help them understand the prerequisites for revival. In the first five years of the start of Dr. Otis's The Sentinel Group Ministry, it focused on the roots of the dark powers of fifty countries, so that Christians could understand the modern spiritual battlefield, and published the book "Doomsday Labyrinth". After 1995, the ministry devoted all efforts to studying the spiritual transformation experienced by the country or community. For example, the "Transformation" DVD series that caused a sensation in the church world truly recorded the revival of Fuzi Island, Uganda, and the transformed drug lord in Brazil. In the United States, their "transformation" DVD convinced 1,300 inmates in a delinquent prison in Texas, and the entire prison was changed. They motivate Christians even more. In these last days, Christians should awaken the world with love and testimony, and help more people gain eternal life with the love of Christ. In addition to producing and publishing documentary films that witness global transformation, they have also actively organized "transformation journeys" in recent years, leading those who are burdened with community transformation and who are eager for revival to visit areas that have experienced transformation so that they know how to prepare themselves to become a vessel suitable for God. At this time when the

COVID-19 pneumonia epidemic is spreading globally, they see many opportunities, including the Christian United Prayer Meeting, the Trinity Broadcasting Network (TBN) and testimonies from all parties, to produce teaching and documentary film, in order to bring revival and transformation in more areas.

代禱事項：02/23/2021

1. 請為 George Otis Jr.博士以及他的團隊禱告，願神保守他們出入的平安，也願聖靈帶領他們在屬靈爭戰中靠神得勝有餘。
2. 求神大大使用守望事工團所製作的轉化記錄 DVD，透過這些對神奇妙工作的記錄，激勵更多的信徒投入轉化社區的事工中。
3. 在經濟衰退、社會動盪的時期，求神賜福他們的一切服事，並求神供應他們一切所需，能見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。
4. 請為“發現週末”的後續活動祈禱，該旅程現已在田納西州克利夫蘭市開始。五旬節派教派的這個搖籃，有大量的浸信會教堂，求神賜執行長 Larry 和其他地方領導人對聖靈的帶領更加敏感，並求神引導到他們為主的道路做準備。
5. 請為新的區域主任禱告。求神讓他們回到家中充滿了對神將要做大事的希望和期待，求神賜敞開的門和恩典，在他們的社區中找到那些渴望復興的心。

\*\*\*\*\*

## In the Gap – Chrysendrea Lee, Isabella Lee

簡要介紹: 03/03/2021

Chrysendrea 和 Isabella 姐妹倆從小在生命河靈糧堂長大，曾於青少年時期在教會的兒童事工服事，並藉此發現了對服事兒童的熱情。過去幾年，神先後帶領兩姐妹進入位於奧克拉荷馬城的非盈利機構 In the Gap 成為宣教士。In the Gap 藉著以基督為中心的事工影響兩個主要族群，一個是在機構中實習的年輕人，另一個是就讀於鄰近地區公立小學的兒童。在 In the Gap，Chrysendrea 教導和鼓勵實習生使用他們所學去幫助奧克拉荷馬城貧困家庭的兒童；實習生會在公立小學的教室內教導關於順服、真實、負責任等的品格課程。課後時間，在聖經俱樂部使用以聖經為基礎的品格課程來教導孩子，與他們建立關係。Isabella 則主要負責製作這些品格課程的教材，她們的目標是在 2020 學年結束時推出所有 12 種品格的課程，在神的帶領下今年這些課程全都準時完成。神透過在 In the Gap 的服事不斷地擴展 Chrysendrea 和 Isabella 對神國的眼界，並促使她們更深與主同行，建立與在基督裏的弟兄姐妹的緊密連結，同時幫助更多年輕人能夠全心跟隨神、讓有需要的孩童經歷神的恩典。

Chrysendrea and Isabella grew up in ROLCC. The sisters served in the children's ministry of the church when they were adolescents, and discovered their passion for serving children. In the past few years, God has led the two sisters into the non-profit organization In the Gap in Oklahoma City to become missionaries. In the Gap influences two main ethnic groups through Christ-centered ministry, one is young people who are interns in institutions, and the other is children who are enrolled in public elementary schools in neighboring areas. At In the Gap, Chrysendrea teaches and encourages interns to use what they have learned to help children from impoverished families in Oklahoma City; interns will teach character lessons about obedience, truthfulness, and responsibility in public elementary school classrooms. After class, use Bible-based character lessons in the Bible Club to teach children and build relationships with them. Isabella is mainly responsible for the production of teaching materials for these character courses. God continues to expand Chrysendrea and Isabella's vision of the kingdom of God through their ministry in In the Gap, and urge them to walk deeper with the Lord, build close connections with brothers and sisters in Christ, and help more young people to be able to devote themselves to follow God and let children in need experience God's grace.

代禱事項：09/16/2020

1. 請為 Chrysendrea 和 Isabella 在奧克拉荷馬城的服事禱告，求神給她們智慧的心，知道如何教導年輕人和孩童，願耶穌基督的愛透過她們的事奉觸摸許多人。

2. 請持續為 In the Gap 的聖經俱樂部品格課程祝福禱告，願神使用這樣的課程，不但教導孩童從小跟隨神，更能夠觸摸實習生的生命，讓他們更多信靠跟隨神。
3. 請為她們的 INSPIRE 課程禱告，願她們上傳到 youtube 的視頻可以吸引許多家庭，求神賜智慧和恩膏給她們，以神的心意來製作更多的有影響力的課程。
4. 請為她們的需要代禱，當 2 月初溫度驟降至冰點以下時，校園裡的幾條水管破裂了，求神供應他們修理的一切所需。



\*\*\*\*\*

## 國際學生事工 International Students Inc.

簡要介紹: 07/12/2020

國際學生事工簡稱 ISI，成立於1953年，主旨是幫助每年來美各大學求學的數十萬個國際學生。這些學生來自世界各地，ISI 在各個校園內的同工，積極的與各校的國際學生辦公室合作，在生活、學習、及文化適應各方面，為國際學生提供協助，幫助他們適應在美的生活。目前他們在全美的 677 所大專院校內都有當地的同工，為國際學生們提供諮詢與協助。

今年在全美各地直接接受 ISI 的同工及義工協助的國際學生超過了 7 萬 2 千人。他們在各個學校內的查經小組，更直接帶領了 6 千 1 百多人決志信主。他們的網路事工，直接幫助了超過 5 萬 4 千名學生，另外他們自 2011 年開始推動 M28 門訓計劃，這是一個非常紮實的門訓，主旨是帶領非基督徒，從生活的各種問題中，體驗聖經提供的答案，使他們在生活中找到生命的真理，並幫助他們認識神及找到他們生命的方向及目標，完成神在他們身上的呼召與命定，並帶領其他人也成為耶穌基督的門徒。過去一年，已有 5 千 2 百多人完成了 M28 門訓。

International Students Inc, abbreviated as ISI, was established in 1953. Its main purpose is to help hundreds of thousands of international students who come to American universities to study every year. These students come from all over the world. ISI's co-workers on various campuses actively cooperate with the international student offices of each school to provide assistance to international students in all aspects of life, study, and cultural adjustment to help them adapt to life in the United States. At present, they have local co-workers in 677 colleges and universities across the United States to provide advice and assistance to international students. This year, more than 72,000 international students have received direct assistance from ISI staff and volunteers across the United States. Their bible study groups in various schools directly led more than 6,100 people to the Lord. Their Internet ministry has directly helped more than 54,000 students, and they have been promoting the M28 discipleship program since 2011. This is a very solid discipleship. The main purpose is to lead non-Christians to experience the answers provided by the Bible from various problems in life. To enable them to find the truth of life in their lives, and to help them know God and find the direction and goal of their life, fulfill God's calling and destiny in them, and lead others to become disciples of Jesus Christ. In the past year, more than 5,200 people have completed M28 discipleship.

代禱事項: 07/12/2020

1. 求神預備國際學生事工所需的同工及義工，使他們能夠服事更多的大專院校及更多的國際學生，也在各樣的經費上供應他們一切的需要。

2. 請為 M28 門訓計劃代禱，求神藉著這個計劃培育出更多優秀的年輕人，使他們成為神堅定的信徒與門徒，並祝福國際學生事工對他們學成歸國後的跟進與配搭。
3. 在經濟衰退、社會動盪的時期，求神賜福他們的一切服事，並求神供應他們一切所需，能見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。